

## Agenda

- Approval of the amending the Saudi real estate company's bylaws to comply with the new Companies Law and rearranging the articles and numbering them to be compatible with the proposed amendments.
- 2. Approval of the amendment of Article (2) of the company's Articles of Association related to the Company name.
- Approval of the amendment of Article (4) of the company's Articles of Association related to Participation and Ownership in Companies.
- 4. Approval of the amendment of Article (7) of the company's Articles of Association related to the Capital.
- Approval of the deletion of Article (9) from the company's Articles of Association related to the Issuance, Purchase and Transfer of preferred Shares.
- Approval of the amendment of Article (12) of the company's Articles of Association related to the Shares Trading.
- 7. Approval of the amendment of Article (21) of the company's Articles of Association related to the Board of Directors Authorities.
- Approval of the amendment of Article (23) of the company's Articles of Association related to the Authorities of the Chairman, Deputy Chairman, Managing Director and secretary.
- Approval of the amendment of Article (25) of the company's Articles of Association related to the Quorum for the meeting of the Board of Directors.
- Approval of the addition of a new Article (26) to the company's Articles of Association related to the Resolutions and Deliberations of the Board of Directors.
- Approval of the addition of a new Article (27) to the company's Articles of Association related to the Disclosure of Interest in Business and Contracts.
- 12. Approval of the amendment of Article (27) of the company's Articles of Association related to the Attending of Assemblies.
- 13. Approval of the deletion of Article (28) from the company's Articles of Association related to the Constituent Assemblies.
- Approval of the deletion of Article (29) from the company's Articles of Association related to the Competences of the Constituent Assemblies.
- 15. Approval of the amendment of Article (30) of the company's Articles of Association related to the Competences of the Ordinary Assemblies.
- Approval of the amendment of Article (31) of the company's Articles of Association related to the Competences of the Extraordinary Assemblies.
- Approval of the amendment of Article (32) of the company's Articles of Association related to the Assemblies Invitations.
- 18. Approval of the amendment of Article (33) of the company's Articles of Association related to the Assemblies Attendance Record.
- 19. Approval of the amendment of Article (35) of the company's Articles of Association related to the Quorum for the Meeting of the Extraordinary General Assembly.
- Approval of the amendment of Article (36) of the company's Articles of Association related to the Voting in Assemblies.
- 21. Approval of the amendment of Article (37) of the company's Articles of Association related to the Resolutions of the Assemblies.
- 22. Approval of the amendment of Article (38) of the company's Articles of Association related to the Discussion in the Assemblies.
- Approval of the amendment of Article (47) of the company's Articles of Association related to the Financial Documents.
- Approval of the amendment of Article (48) of the company's Articles of Association related to the Distribution of Profits.
- 25. Approval of the amendment of Article (49) of the company's Articles of Association related to the Entitlement to Profits.
- 26. Approval of the deletion of Article (50) from the company's Articles of Association related to the Distribuation of Dividends for preferred Shares.

- الموافقة على تعديل النظام الأساس للشركة العقارية السعودية بما يتوافق مع نظام الشركات الجديد، وإعادة ترتيب مواد النظام وترقيمها، لتتوافق مع التعديلات المقترحة
- .. الموافقة على تعديل المادة رقم (2) من نظام الشركة الأساس المتعلقة باسم الشركة
  - الموافقة على تعديل المادة رقم (4) من نظام الشركة الأساس المتعلقة بالمشاركة التملك في الشركات
  - الموافقة على تعديل المادة رقم (7) من نظام الشركة الأساس المتعلقة برأس المال
- الموافقة على حذف المادة رقم (9) من نظام الشركة الأساس المتعلقة بإصدار الأسهم الممتازة وشراؤها وتحويلها
  - الموافقة على تعديل المادة رقم (12) من نظام الشركة الأساس المتعلقة بتداول
    الأسهم
- الموافقة على تعديل المادة رقم (21) من نظام الشركة الأساس المتعلقة بصلاحيات مجلس الإدارة
- الموافقة على تعديل المادة رقم (23) من نظام الشركة الأساس المتعلقة بصلاحيات الرئيس والنائب والعضو المنتدب وأمين السر
- الموافقة على تعديل المادة رقم (25) من نظام الشركة الأساس المتعلقة بنصاب
  اجتماع مجلس الإدارة
- المتعلقة على أضافة مادة إلى نظام الشركة الأساس برقم (26) المتعلقة بإصدار قرارات المجلس في الأمور العاجلة
- الموافقة على أضافة مادة إلى نظام الشركة الأساس برقم (27) المتعلقة بالإفصاح
  عن المصلحة في الأعمال والعقود
- الموافقة على تعديل المادة رقم (27) من نظام الشركة الأساس المتعلقة بحضور الحمعيات
- الموافقة على حذف المادة رقم (28) من نظام الشركة الأساس المتعلقة بالجمعية التأسيسية
- 14. الموافقة على حذف المادة رقم (29) من نظام الشركة الأساس المتعلقة باختصاصات الجمعية التأسيسية
- الموافقة على تعديل المادة رقم (30) من نظام الشركة الأساس المتعلقة باختصاصات الجمعية العامة العادية
- 16. الموافقة على تعديل المادة رقم (31) من نظام الشركة الأساس المتعلقة باختصاصات الجمعية العامة غير العادية
  - الموافقة على تعديل المادة رقم (32) من نظام الشركة الأساس المتعلقة بدعوة الجمعيات
  - الموافقة على تعديل المادة رقم (33) من نظام الشركة الأساس المتعلقة بسجل حضور الجمعيات
  - الموافقة على تعديل المادة رقم (35) من نظام الشركة الأساس المتعلقة بنصاب
    اجتماع الجمعية العامة غير العادية
- 20. الموافقة على تعديل المادة رقم (36) من نظام الشركة الأساس المتعلقة بالتصويت في
  الجمعيات
  - الموافقة على تعديل المادة رقم (37) من نظام الشركة الأساس المتعلقة بقرارات الحمعيات
- الموافقة على تعديل المادة رقم (38) من نظام الشركة الأساس المتعلقة بالمناقشة في الحمورات
  - الموافقة على تعديل المادة رقم (47) من نظام الشركة الأساس المتعلقة بالوثائق
    المالية
- 24. الموافقة على تعديل المادة رقم (48) من نظام الشركة الأساس المتعلقة بتوزيع الأرباح
- الموافقة على تعديل المادة رقم (49) من نظام الشركة الأساس المتعلقة باستحقاق الأرباح
- الموافقة على حذف المادة رقم (50) من نظام الشركة الأساس المتعلقة بتوزيع الأرباح
  للأسهم الممتازة